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Zápis 

      z 10. zasedání Zastupitelstva města Luže konaného dne 19. června 2024 od 18:00 hodin 

v ,,Sokolovně“ – Dolská ulice č.p. 32, 538 54 Luže  

 

Přítomni:          Ladislav Peterka, Tomáš Tesař, Ing. Pavel Vodvárka, MUDr. Pavel 

   Remeš, BcA. Aleš Košvanec, Michal Jelínek, Ing. arch. Tomáš Soukup, 

   MgA. Ing. arch. Slavomír Peterka, Michal Zlesák, Libor Aksler, MBA, 

   Radek Zeman, Lukáš Hrnčál, Ing. Milan Sýs, Ph.D., Ing. Josef Miláček,  

   Jan Frencl 

Omluvena:   Bc. Veronika Pešinová, MBA – rezignace na mandát zastupitelky 

města Luže dne 14. 6. 2024 

Ověřovatelé:   Lukáš Hrnčál, Ing. arch. Tomáš Soukup                    

Návrhová komise:  Ing. Milan Sýs, Ph.D., MgA. Ing. arch. Slavomír Peterka 
 

Za MěÚ: Lenka Hyksová, Mgr. Dominik Pidima, Lenka Kašparová, Mgr. Ludmila 

Nováková, Nikola Popilková, Roman Potůček 

Host:   --- 

Zapisovatelka:  Bc. Lada Vodičková 

 

      Navržený  

      program: 

 

 

1) Schválení programu 10. zasedání Zastupitelstva města Luže 

2) Zvolení ověřovatelů 

3) Zvolení návrhové komise 

4) Ekonomické záležitosti: 

5) Prodej a koupě majetku 

6) Různé 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

10. zasedání Zastupitelstva města Luže (dále též jako ,,zastupitelstvo“) bylo zahájeno 

v 18:00 hodin starostou města Luže, panem Ladislavem Peterkou (dále jako ,,předsedající“). 

Předsedající přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno 

v souladu se zákonem. Úvodem sdělil, že dne 14. 6. 2024 byla do datové schránky města Luže 

doručena rezignace na mandát zastupitelky města Luže od paní Bc. Veroniky Pešinové, MBA. 

Proto na dnešním zasedání složí nový člen zastupitelstva pan Jan Frencl slib stanovený podle 

§ 69, odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích.  
 

Složení slibu člena zastupitelstva 

Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích vyzval přítomného člena 

zastupitelstva pana Jana Frencla ke složení slibu. Před složením slibu ho upozornil, že 

odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona 

č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů). 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona 

č. 128/2000 Sb. o obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že 

svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu města Luže a jeho občanů a řídit se Ústavou 

a zákony České republiky.“ a jmenovitě vyzval pana Jana Frencla ke složení slibu pronesením 

slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu papíru. Dále bylo sděleno, že je přítomno       

15 zastupitelů, což je nadpoloviční většina zastupitelů a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  
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Poté se předsedající zeptal přítomných zastupitelů, jestli mají zájem o doplnění programu 

10. zasedání Zastupitelstva města Luže. Nikdo z přítomných zastupitelů se nepřihlásil. O slovo 

se přihlásil předsedající a doplnil program 10. zasedání Zastupitelstva města Luže o 3 návrhy 

bodů usnesení, a to v následujícím znění: 

• Obecně závaznou vyhlášku města Luže č. 1/2024, o nočním klidu, dle přílohy, 

• Rada města doporučuje ZM schválit, aby Město Luže podalo příslušnému orgánu 

ve věci mostku č.p. 5 v Radimi vůči neznámému pachateli oznámení                                       

o skutečnostech, které mohou nasvědčovat spáchání trestního činu, a ukládá 

starostovi Města Luže přípravu a podání tohoto oznámení příslušnému orgánu do 

1. 8. 2024, 

• Podání žádosti o dotaci v rámci výzvy SFDI – BEZPEČNOST DOPRAVY, na akci 

s názvem „Chodník pro chodce Radim – Luže a příprava na VO“ v předpokládané 

částce max. celkových způsobilých výdajů 2 800 000 Kč bez DPH. 

 

O slovo se přihlásil pan Ing. Pavel Vodvárka, který podal námitku proti navrhnutému bodu 

usnesení ohledně podání trestního oznámení, z důvodu toho, že bylo doručeno až na dnešním 

zasedání Zastupitelstva města Luže č. 10 a nebylo zasláno včas v materiálech pro zastupitele               

a úplné, tj. další související materiály, které byly dodány až na dnešním zasedání v písemné 

formě. Byl pouze zaslán dokument ohledně vypracované právní analýzy k mostku Radim                       

u č. p. 5 od pana JUDr. Petra Kučery, Ph. D.-advokát s vyjádřením k závěrečnému stanovisku                  

v této věci. 

Dále sdělil, že nebyl prostor pro delší prostudování či nějak se na to připravit, a jelikož se jedná 

o velmi zásadní krok, nerad by, aby to bylo, takto narychlo schváleno bez důkladného 

prostudování. Navrhuje, aby se pro tento bod na dnešním zastupitelstvu nehlasovalo                                   

a byl přesunut do dalšího zasedání.  Poté se předsedající zeptal, zda se tedy bude hlasovat                           

o protinávrhu tohoto bodu usnesení. Bylo sděleno, že ano. Předsedající dal hlasovat                                   

o protinávrhu ve znění nehlasovat o navrhnutém bodu usnesení pro podání trestního oznámení.  

 

Protinávrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Luže nehlasuje o navrhnutém bodu usnesení pro podání trestního 

oznámení. 

Hlasování:      Pro:  7 – MUDr. Pavel Remeš, Tomáš 

       Tesař, Jan Frencl, Ing. Milan 

       Sýs, Ph.D, Ing. Pavel  

       Vodvárka, Michal Zlesák,  

       Lukáš Hrnčál 

 

      Proti:  7 - Ladislav Peterka, BcA. Aleš Košvanec,  

              Michal Jelínek, Ing. arch. Tomáš  

              Soukup, Libor Aksler, MBA, Radek 

              Zeman, Ing. Josef Miláček,  

    

      Zdržel se: 1 - MgA. Ing. arch. Slavomír  

      Peterka 

Usnesení nebylo schváleno. 
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Předsedající se znovu zeptal zastupitelů, zda má ještě někdo zájem o doplnění programu 

10. zasedání Zastupitelstva města Luže. Nikdo z přítomných zastupitelů se nepřihlásil. 

Předsedající přistoupil k hlasování schválení programu 10. zasedání Zastupitelstva města Luže 

doplněného o 3 návrhy bodů usnesení k projednání a k projednání následujících bodů usnesení. 

 

01/10                                                          

Program 10. zasedání Zastupitelstva města Luže 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje program 10. zasedání Zastupitelstva města Luže. 

Hlasování:      Pro:           11 – Ladislav Peterka, BcA. Aleš 

               Košvanec, Michal Jelínek, Ing. arch.  

               Tomáš Soukup, Libor Aksler, MBA, 

               Radek Zeman, Ing. Josef Miláček,  

       Tomáš Tesař, Jan Frencl, Ing. Milan 

               Sýs, Ph.D, MgA. Ing. arch. Slavomír 

       Peterka 

 

Proti:  2 - MUDr. Pavel Remeš, Ing. Pavel  

      Vodvárka, 

    

Zdržel se: 2 - Michal Zlesák, Lukáš Hrnčál 

02/10                                        

Ověřovatelé: Lukáš Hrnčál, Ing. arch. Tomáš Soukup 

Předsedající navrhl ověřovatele zápisu pana Lukáše Hrnčála a pana Ing. arch. Tomáše 

Soukupa, kteří s návrhem souhlasí. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Došlo 

k hlasování. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje ověřovatele: Lukáš Hrnčál, Ing. arch. Tomáš Soukup. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

03/10                                      

Návrhová komise: Ing. Milan Sýs, Ph.D., MgA. Ing. arch. Slavomír Peterka 
Předsedající navrhl návrhovou komisi zápisu pana Ing. Milana Sýse, Ph.D. a pana MgA. Ing. 

arch. Slavomíra Peterku, kteří s návrhem souhlasí. K návrhu nebyly vzneseny žádné 

protinávrhy. Došlo k hlasování.  
Zastupitelstvo města Luže schvaluje návrhovou komisi: Ing. Milan Sýs, Ph.D., MgA. Ing. 

arch. Slavomír Peterka. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

 

04/10 

Účetní uzávěrku města Luže za rok 2023, dle přílohy. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že náklady z činnosti byly ve výši 

52 614 336, 86 Kč a výnosy z činnosti byly ve výši 79 570 918,28 Kč a hospodářský výsledek 

na konci roku činil 13 497 028,30,- Kč. Dále předsedající sdělil, že všichni zastupitelé dostali 

materiály včas k prostudování, kdy součástí byla, jak rozvaha (bilance), výkaz zisku a ztráty a 

příloha. Poté se předsedající zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly 

vzneseny a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje účetní uzávěrku města Luže za rok 2023, dle přílohy. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 
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05/10 

Závěrečný účet města Luže za rok 2023 bez výhrad, včetně zprávy o výsledku přezkoumání 

hospodaření města za rok 2023, dle přílohy. 

K tomuto bodu usnesení předsedající sdělil, že závěrečný účet, byl vyvěšen na úřední desce 

města Luže dne 31. 5. 2024 k nahlédnutí pro veřejnost a zároveň byl zaslán všem zastupitelům 

v materiálech. Dále se předsedající vyjádřil, jak k rozpočtovým příjmům celkem, tak k celkovým 

rozpočtovým výdajům. Na straně příjmů se jednalo o částku 90 715 410,45 Kč a na straně 

výdajů o částku 82 748 696,06 Kč, kdy vznikl přebytek v hospodaření ve výši 7 966 714, 39 Kč.  

Dále promluvil k jednotlivým položkám. Poté se předsedající zeptal, zda má někdo nějaké 

připomínky. O slovo se přihlásil pan MUDr. Pavel Remeš, který pogratuloval k dobrému 

výsledku a zeptal se, jak či kam budou přebytečné peníze investovány? Předsedající sdělil, že  

největší investicí je přístavba třídy v MŠ Luže, chodník z Radimi do Luže-realizace červenec či 

srpen 2024, fotovoltaika na Sportovní hale a čeká se na rozhodnutí z dotace na Chlumecké 

návrší z IROP. Došlo k menší diskuzi mezi zastupiteli a vyjádřila se i paní Lenka Hyksová - 

vedoucí odboru hospodářsko-správní k dotacím na další investice.  O slovo se ještě přihlásil 

pan Ing. Milan Sýs, Ph.D., který se zeptal na chodník z Radimi do Luže, zda to bude také z 

dotace? Předsedající sdělil, že ano, ale pokud se to schválí na dnešním zasedání. Bude se 

podávat žádost o dotaci v rámci výzvy SFDI – BEZPEČNOST DOPRAVY.  Poté se 

předsedající zeptal, zda má ještě někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny 

a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje závěrečný účet města Luže za rok 2023 bez výhrad, 

včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2023, dle přílohy. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

06/10 

Čerpání rozpočtu města za období I. - V. /2024, dle přílohy. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že byl zastupitelům předložen 

finanční výkaz (FIN 2-12 M), kde je zaznamenáno čerpání rozpočtu města Luže dle jednotlivých 

kapitol (paragrafů) za 5 měsíců roku 2024. Příjmy celkem tvoří částku ve výši                         

32 209 422, 48 Kč a výdaje jsou ve výši 30 735 124, 64 Kč. Poté se předsedající zeptal, zda má 

někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny a došlo k hlasování tohoto bodu 

usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje čerpání rozpočtu města za období I. - V. /2024, dle 

přílohy. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

07/10 

Změnu závazných ukazatelů č. 1 rozpočtu Mateřské školy Luže, okres Chrudim pro rok 2024. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že rozpočet na rok 2024 schválilo 

ZM č. 7, dne 13. 12. 2023, usnesením č. 09/7 takto: 

• Příspěvek na činnost:             1.966.000,-- Kč, 

• Odpisy:               145.282,10 Kč, 

• Celkem            2.111.282,10 Kč. 

Dále bylo sděleno, že odpisy MŠ Luže pro rok 2024 byly schváleny ve výši 145.282,10 Kč. Na 

konci roku 2023. MŠ Luže zakoupila pro kuchyň kotel a pánev. Vzhledem k zatřídění                             

a odpisové sazbě byla RM č. 35 dne 22. 4. 2024, usnesením č. 01/35 schválena změna 

odpisového plánu pro rok 2024, tj. snížení odpisů o částku 22. 860,-- Kč.  
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Přehled odpisů: 

• k 1. 1. 2024 schváleno:                         145.282,10 Kč, 

• snížení odpisů                                    - 22.860,--  Kč.    

 

Odpisy MŠ  Luže pro rok 2024:  

• po změně činí celkem:                       122.422,10 Kč 

Předsedající sdělil, že po schválení změn budou závazné ukazatele pro rok 2024 pro MŠ Luže 

stanoveny takto: 

Příspěvek na činnost:            1.966.000,-- Kč,                 

Odpisy:                122.422,10 Kč,                

Celkem             2.088.422,10 Kč. 

Poté se předsedající zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly 

vzneseny a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje změnu závazných ukazatelů č. 1 rozpočtu Mateřské 

školy Luže, okres Chrudim pro rok 2024. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

08/10 

Změnu závazných ukazatelů č. 1 rozpočtu Základní školy, Luže, okres Chrudim pro rok 2024. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že rozpočet na rok 2024 schválilo 

ZM č. 7, dne 13. 12. 2023, usnesením č. 08/7 takto: 

• Příspěvek na činnost:          5.220.000,-- Kč, 

• Odpisy:               763.224,--Kč, 

• Celkem            5.983.224,--Kč. 

Změna závazných ukazatelů č. 1 řeší: 

1) navýšení odpisů z důvodu pořízení konvektomatu v závěru r. 2023 a uvedení do provozu                  

    r. 2024. Odpisy se navýší o částku 33. 984,-- Kč. Změna odpisového plánu byla schválena 

    RM č. 35, dne 22. 4. 2024, č. usnesení 02/35.   

2) investiční příspěvek na pořízení myčky pro školní jídelnu ZŠ Luže. Z rozpočtu města byl 

    rozpočtovým opatřením č. 1/2024/ZM schválen ZŠ Luže finanční příspěvek ve výši               

    250. 000,-- Kč na pořízení myčky (pol. 6351- Investiční transfer zříz. PO). Cenová nabídka              

    na pořízení myčky je 507.926,92 Kč + práce spojené se zapojením a uvedením do provozu.      

    ZŠ požádala zřizovatele o 250.000 Kč na investice, zbývající část zaplatí z vlastních                      

    finančních prostředků a prostředků dotace.  

Předsedající sdělil, že po schválení změn budou závazné ukazatele pro rok 2024 pro ZŠ Luže 

stanoveny takto: 

• Příspěvek na činnost:            5.220.000,-- Kč,                

• Investice:                 250.000,-- Kč,                 

• Odpisy:                797.208,-- Kč,      (763.224 + 33.984)           

• Celkem             6.267.208,-- Kč. 

Poté se předsedající zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly 

vzneseny a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje změnu závazných ukazatelů č. 1 rozpočtu Základní 

školy, Luže, okres Chrudim pro rok 2024. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 
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09/10 

Rozpočtové opatření č. 3/2024/ZM, dle přílohy. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že všichni zastupitelé dostali 

podklady včas s poznámkami k jednotlivým položkám.  Dále sdělil, že byla doplněna jedna 

položka na straně výdajů – Nákup služeb v částce ve výši 75 000,- Kč včetně DPH.  Je to pro 

vydání fotoknihy pana J. Němečka. Vydání této fotoknihy bude také sponzorováno od místních 

živnostníků v celkové výši 30. 000,- Kč. Předsedající dále promluvil o příjmových a výdajových 

položkách. Na straně příjmů se jednalo např. o dotace pro akceschopnost hasičů ve výši                         

198 000,- Kč, z fondu regenerace se jednalo o částku ve výši 1 250 000,- Kč, dotace z PZAD-

Ministerstva kultury ČR (podporována obnova nejvýznamnějších architektonických památek 

v ČR) ve výši 800 000,- Kč a dotace na elektromobil ve výši 760 869,75 Kč. Na výdajové straně 

se jednalo např. o chodník ve výši 3 200 000,- Kč, fond regenerace-investiční transfery církvím 

a náboženským společnostem ve výši 450 000,- Kč, fond regenerace-oprava pláště u budovy 

ZUŠ Luže ve výši 580 000,- Kč a ještě obnova operátu katastru města Luže ve výši                   

500 000,- Kč, kdy dochází k podílení se na této akci s KÚ PK. Poté se předsedající zeptal, zda 

má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny a došlo k hlasování tohoto 

bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024/ZM, dle přílohy. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

10/10 

Směnu části pozemkové parcely p. č. 303, nově jako p. č. 303/2, o výměře 34 m2, ostatní plocha 

– ostatní komunikace, která je ve vlastnictví města Luže za část pozemkové parcely p. č. st. 

277/1, nově jako p. č. 1345, o výměře 42 m2, ostatní plocha – jiná plocha, která je ve vlastnictví 

paní xxx, trvale bytem xxx, dle přílohy. Bez doplatku rozdílu výměr. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že se jedná o k. ú. Zdislav, kdy 

směnou výše uvedených pozemků dojde k narovnání skutečného stavu užívání pozemků a město 

směnou pozemků získá i větší výměru. Pozemek, který je ve vlastnictví města Luže je trvale 

připlocen a užíván jako předzahrádka domu č. p. 194, pozemek ve vlastnictví paní xxx je de 

facto součástí veřejného prostranství a dětského hřiště v ulici Hvězdecká. Poté se předsedající 

zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny a došlo 

k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje směnu části pozemkové parcely p. č. 303, nově jako p. 

č. 303/2, o výměře 34 m2, ostatní plocha – ostatní komunikace, která je ve vlastnictví města 

Luže za část pozemkové parcely p. č. st. 277/1, nově jako p. č. 1345, o výměře 42 m2, ostatní 

plocha – jiná plocha, která je ve vlastnictví paní xxx, trvale bytem xxx, dle přílohy.                            

Bez doplatku rozdílu výměr. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

11/10 

Bezúplatný převod podílu pozemku p. č. 216, o výměře 1739 m2, lesní pozemek, k. ú. Zdislav, 

který je ve vlastnictví Lesy České republiky, s. p., IČO: 421 96 451, se sídlem Přemyslova 

1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové, do vlastnictví města Luže,                    

IČO: 00270440, náměstí plk. Josefa Koukala 1, 538 54 Luže, dle přílohy. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že se jedná o podíl 1/5 a 4/5 již 

město Luže vlastní jako les. Poté se předsedající zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné 

připomínky nebyly vzneseny a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje bezúplatný převod podílu pozemku p. č. 216, o výměře 

1739 m2, lesní pozemek, k. ú. Zdislav, který je ve vlastnictví Lesy České republiky, s. p., IČO: 
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421 96 451, se sídlem Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 Hradec Králové, do 

vlastnictví města Luže, IČO: 00270440, náměstí plk. Josefa Koukala 1, 538 54 Luže, dle 

přílohy. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

12/10 

Vyhlášení třetího kola Dotačního programu města Luže na nepamátky v MPZ pro rok 2024. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že se jedná o  dotační program – 

Podpora zachování a obnovy nemovitostí, které nejsou kulturními památkami a území MPZ 

Luže, který byl schválen ZM dne 13. 12. 2023 pod číslem usnesení 22/7 s platností od 1. 1. 2024. 

Oznámení bylo vyvěšeno na úřední desce města Luže a občanům doručeno v bezplatně 

distribuovaném Lužském zpravodaji v ostatních místních částech. V tomto oznámení byly 

uvedeny termíny podání žádostí a jejichž náležitosti žádosti. V prvním kole se nepřihlásil žádný 

zájemce o dotaci, v druhém kole se přihlásili tři žadatelé, přičemž dva z nich byli pro neúplnost 

žádosti komisí vyloučeni. V rozpočtu města byla na rok 2024 schválena částka 600 000,- Kč, 

která by zůstala nedočerpaná - zbývá 300 000,- Kč, proto komise navrhla vyhlášení třetího kola 

z lhůtou podávání žádostí od 5. – 24. 8. 2024. Poté se předsedající zeptal, zda má někdo nějaké 

připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje vyhlášení třetího kola Dotačního programu města Luže 

na nepamátky v MPZ pro rok 2024. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

13/10 

Přidělení příspěvku z Dotačního programu města Luže na nepamátky v MPZ panu xxx na akci 

obnovy „Oprava fasády objektu č. p. 222 v Luži“, ve výši 300. 000,- Kč. 

K tomuto bodu usnesení se vyjádřil předsedající, který sdělil, že dům č.p. 222 v Dolské ulici je 

z historického a architektonického i urbanistického hlediska velmi kvalitní. Jeho dosavadní 

obnova je prováděna citlivě, stejně jak doložený záměr oprav zahrnující obnovu dveřních                      

i okenních výplní, opravu soklu a fasád. Protože žádost pana xxx (ze 3 žadatelů) jako jediná 

splnila kritéria dotační výzvy navrhla komise přidělit žadateli celou požadovanou částku. Poté 

se předsedající zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny 

a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje přidělení příspěvku z Dotačního programu města Luže 

na nepamátky v MPZ panu xxx na akci obnovy „Oprava fasády objektu č. p. 222 v Luži“, ve 

výši 300. 000,- Kč. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

14/10 

Rozdělení příspěvku z Programu regenerace MPZ Ministerstva kultury: 

• Kostel sv. Bartoloměje – restaurování kazatelny                                       450 000,-Kč,                             

• Dům č.p. 87 – obnova historické fasády, restaurování vstupního  

portálu a dveří                  587 000,-Kč, 

• Radnice č.p.1 - obnova soklu a výměna vchodových dveří                       213 000,-Kč. 

Předsedající sdělil, že v letošním roce dosáhlo město v Programu regenerace na kvótu 

1 250 000,- Kč, což je zatím nejvyšší částka, která byla v tomto programu z ministerstva kultury 

obdržena. Na restaurování se vztahuje 100% dotace z Programu regenerace a město tedy na 

akci obnovy restaurování kazatelny z kostela sv. Bartoloměje další částkou nepřispívá. 

Zbývající dvě akce obnovy se uskuteční na objektech ve vlastnictví města. Součástí 
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předložených materiálů zastupitelům je tabulka rozdělení příspěvků. Poté se předsedající 

zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny a došlo 

k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje rozdělení příspěvku z Programu regenerace MPZ 

Ministerstva kultury: 

• Kostel sv. Bartoloměje – restaurování kazatelny                                       450 000,-Kč,                             

• Dům č.p. 87 – obnova historické fasády, restaurování vstupního  

portálu a dveří                  587 000,-Kč, 

• Radnice č.p.1 - obnova soklu a výměna vchodových dveří                       213 000,-Kč. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

 

Zastupitelstvo města Luže bere na vědomí: 

15/10 

V souladu s ustanovením § 166 odst. 2 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, 

středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, 

na základě výsledku konkursního řízení, jmenoval starosta města Luže dne 20.5.2024 k datu 

1.8.2024 na vedoucí pracovní místo ředitelky Mateřské školy, Luže, okres Chrudim                       

paní Veroniku Nevolovou, dle přílohy. 

Předsedající se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny 

a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže bere na vědomí v souladu s ustanovením § 166 odst. 2 zákona č. 

561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání 

(školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, na základě výsledku konkursního řízení, 

jmenoval starosta města Luže dne 20.5.2024 k datu 1.8.2024 na vedoucí pracovní místo 

ředitelky Mateřské školy, Luže, okres Chrudim paní Veroniku Nevolovou, dle přílohy. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

 

Předsedající přistoupil k dalším třem návrhům bodů usnesení k projednání a následnému 

schválení Zastupitelstvem města Luže. 

 

• Prvním bodem je hlasování o návrhu bodu usnesení obecně závazné vyhlášky města 

Luže č. 1/2024, o nočním klidu, dle přílohy, která byla zastupitelům na dnešním 

zasedání Zastupitelstva města Luže v papírové formě předložena. 

Předsedající sdělil, že vzhledem k aktualizaci seznamu pořádaných akcí městem či spolky 

v době nočního klidu (tj. od 22:00 hod do 6:00 hod) je nutné provést novelu Obecně závazné 

vyhlášky o stanovení výjimečných případů, při nichž nemusí být dodržována doba nočního 

klidu. Předsedající se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky.  

O slovo se přihlásil pan Tomáš Tesař, který se zeptal, zda se noční klid dodržuje při pronájmu 

soukromých akcí jako je, např., ,,RYBÁŘSKÁ CHATA“, která je v majetku Rybářského spolku 

Luže u rybníka Voletice. Osobně sděluje, že se tak neděje a noční klid je porušován a je to 

hlasitě slyšet až do ranních hodin cca 01:00 až 02:00 hod. Předsedající sdělil, že se jedná o 

soukromou akci, a ne o akci pořádanou městem Luže. Tato vyhláška se týká akcí, které jsou 

pořádané městem Luže, pokud se jedná o soukromou akci a po 22:00 hod. není noční klid 

dodržován, tak se musí občané obrátit na Městskou policii Skuteč pro rušení nočního klidu. 

Poté došlo k menší diskuzi mezi zastupiteli ohledně ohlášení soukromých akcí na město Luže                

a možnosti nedodržení doby nočního klidu, tedy jejich povolení ano či ne. Po diskuzi se 
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předsedající zeptal, zda má ještě někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly vzneseny 

a došlo k hlasování tohoto bodu usnesení. 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Luže č. 1/2024, o 

nočním klidu, dle přílohy. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

Usnesení č. 16/10 bylo schváleno.  

 

• Druhým bodem je hlasování o návrhu bodu usnesení, aby Město Luže podalo 

příslušnému orgánu ve věci mostku č.p. 5 v Radimi vůči neznámému pachateli 

oznámení o skutečnostech, které mohou nasvědčovat spáchání trestního činu, a 

ukládá starostovi Města Luže přípravu a podání tohoto oznámení příslušnému orgánu 

do 1. 8. 2024. 

K tomu se vyjádřil předsedající, který sdělil, že tento bod návrhu navazuje na bod různé - 

vypracování právní analýzy na základě zjištění Finančního výboru k mostku Radim u č. p. 5 

s ohledem na řešení podobných staveb v budoucnu, který byl zaslán v materiálech pro všechny 

zastupitele k seznámení s obsahem závěrečného stanoviska. Byl to, také splněný úkol bodu 

usnesení č. 14/9 z minulého zasedání ZM č. 9. Dále také bylo sděleno, že se vychází  

z rozhodnutí radních ze schůze Rady města Luže č. 39 ze dne 17. 6. 2024, kdy Rada Města Luže 

schvaluje návrh bodu usnesení zastupitelstvu Města Luže, na podání oznámení příslušnému 

orgánu vůči neznámému pachateli o skutečnostech, které mohou nasvědčovat spáchání 

trestného činu ve věci mostku u č. p. 5 v Radimi a ukládá panu starostovi Města Luže, aby 

tomuto zastupitelstvu předložil do 19. 6. 2024, tj. na dnešním zasedání zastupitelstva následující 

návrh bodu usnesení ve znění, aby Město Luže podalo příslušnému orgánu ve věci mostku č.p. 

5 v Radimi vůči neznámému pachateli oznámení o skutečnostech, které mohou nasvědčovat 

spáchání trestního činu, a ukládá starostovi Města Luže přípravu a podání tohoto oznámení 

příslušnému orgánu do 1. 8. 2024. 

O slovo se přihlásil pan MUDr. Pavel Remeš, který se zeptal, jaký je návrh Rady města Luže? 

K tomu se vyjádřil předsedající a sdělil, že návrh Rady města Luže je, aby Zastupitelstvo města 

Luže schválilo podání příslušnému orgánu ve věci mostku č.p. 5 v Radimi vůči neznámému 

pachateli oznámení o skutečnostech, které mohou nasvědčovat spáchání trestného činu.  

K tomu se vyjádřil znovu pan MUDr. Pavel Remeš, který sdělil, že v závěru předložené analýzy-

dokumentu, který jim byl zaslán v materiálech, nebylo doporučováno v této věci dát podání vůči 

neznámému pachateli pro spáchání trestného činu, jelikož nebylo stále vyjasněno, komu ten 

mostek skutečně patří (vlastnické právo). A dále sdělil, že se bude jednat jen o vyhozené peníze 

města Luže. 

K tomu se vyjádřil předsedající, který sdělil, že se celá záležitost neustále vyvíjí, a i s tím 

související důkazy o vlastnictví mostku. Při zpracování analýzy, neměl advokát k dispozici 

veškeré důkazy a nebyly proto zapracovány do analýzy-závěrečného stanoviska. Je zde např. 

vyjádření k určení vlastnictví mostku v Radimi u č. p. 5 od pana H. (na dnešním zasedání 

zastupitelstva všichni zastupitelé toto vyjádření s přílohami obdrželi v papírové formě 

k nahlédnutí) s úředně ověřeným podpisem. 

O slovo se přihlásil pan Ing. Pavel Vodvárka, který přítomným zastupitelům a veřejnosti citoval 

zaslanou analýzu (samotný závěr od advokáta, kterého vybralo současné vedení města-rada,            

a to pana JUDr. Petra Kučeru, Ph.D.-specialista na pracovní, trestní právo, přestupky, soudní 

a rozhodčí řízení, který tuto analýzu zpracoval), což úplně nevyhovuje k podstatě tohoto 

problému, jelikož tento právník dostal za úkol zodpovědět 2 otázky, a to, kdo, nebo do byl v době 

provedení rekonstrukce jejím vlastníkem předmětného mostku (tato otázka by odpovídala pro 

advokáta zaměřující se na stavební či správní právo) a druhá otázka zněla, zda rekonstrukce 

mostku proběhla v souladu s právními předpisy. V podstatě, když se to shrne, tak ani k první              
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a ani k druhé otázce neodpověděl advokát jednoznačně (viz. dokument-analýza). Co se týče 

právní odpovědnosti, tak v samém závěru on sám píše, že k možnosti předat věc orgánům 

činným v trestním řízení se stavím rezervovaně, neboť nemá dostatek indicií k tomu, že 

nastaly takové okolnosti, které by mohly znamenat naplnění znaků skutkové podstaty 

trestného činu. Zejména nemůže s jistotou tvrdit, že celá věc je úmyslným jednáním určitých 

osob směřujícím k poškození Města Luže – což považuje za hlavní konstrukci, kterou by se 

orgány činné v trestním řízení zabývaly. S přihlédnutím ke všem okolnostem by podání 

trestního oznámení mohlo sloužit především ke zjištění, jaké jsou rozhodné skutečnosti. 

Nepokládá však za korektní zacházet s trestním oznámením takto lehkovážně.  

K tomu se dále vyjádřil pan Ing. Pavel Vodvárka, který sdělil, že i advokát se tu jedno značně 

vyjadřuje, že nevidí žádné okolnosti, které by mohly znamenat naplnění znaků skutkové podstaty 

trestného činu. A ohledně vyjádření pana H., který říká, že ani on ve své době neměl důkaz o 

tom, že mostek je v majetku Města Luže, že to s tím přece nesouvisí. 

Vše to od samého začátku stojí na tom, jestli mostek je či není majetkem města Luže. Pokud 

je a zase je tu i ta skutečnost, že toto advokát nemůže vyloučit a pokud tento mostek je majetkem 

města Luže, tak vše je směřováno k zodpovědnosti vůči předchozímu celému vedení města, a to 

jak na úředníky, zastupitele a radní (nejde o oznámení na konkrétní osobu). A orgány budou 

takto činit a trestní oznámení si tedy podáváme sami na sebe? 

Padla otázka od pana Ing. Pavla Vodvárky, proč to trestní oznámení? Když ten mostek byl 

v majetku města Luže, tak to podání bude v naprostém pořádku, ale pokud není, tak to 

neznamená, že to konání bylo protizákonné? Dotaz i na to, proč se nikdo nezaobíral tím, 

z jakého důvodu k té opravě došlo? Proč tu není zpráva o stavu mostku, nějaká dokumentace, 

proč se tu vůbec neřeší to, proč vlastně došlo k té opravě? Ohledně majitelů je to jasné. 

K položeným otázkám od pana Ing. Pavla Vodvárky se vedla velmi dlouhá diskuze z řad 

jednotlivých zastupitelů, jako je pan Aksler, pan Košvanec, pan Peterka, pan Soukup, pan 

Zeman, pan Remeš, pan Jelínek, pan Zlesák a pan Hrnčál a také se i vyjádřila paní Hyksová-

vedoucí odboru hospodářsko-správní. Kdy byly kladeny otázky typu, zda finance na tento 

mostek ve výši cca 640 000,- Kč byly správně vynaložené? Proč mostek bude sloužit za tak 

vynaložené finance, jen jedné osobě, tedy jen k jednomu účelu? Zda tu byla někdy nějaká cesta 

či nebyla? Je možný dohledatelný rok vzniku mostku a jeho vlastnictví, kde se to může zjistit? 

Co bylo zapsáno na kartě v evidenci obecního majetku? Kdo to změnil či kdo dal pokyn 

k přepsání v kartě? Či nedošlo na základě přepsání evidenční karty majetku obce k podvodu? 

Kdo udělil úkon, který se neslučuje se zákonnými normami? Je nebo není mostek majetkem 

města Luže? Jak nakládat s majetkem města Luže? Či jak se má zastupitel či radní chovat, tedy 

jako řádný hospodář či ne? Zda, existuje či existoval dokument o vlastnictví mostku rodiny 

Zlesákových? Jak se opravovaly i jiné mostky v Radimi v předešlých letech a kdo je financoval 

či byla spoluúčast z obou stran či ne? Nebo, zda by tato záležitost nešla vyřešit lidsky, atd. Po 

nekončící a velmi dlouhé diskuzi a výměně názorů od některých zastupitelů došlo k ukončení 

diskuze ze strany pana předsedajícího. Na zvukovém nosiči je podrobněji zaznamenána a 

uložena celá diskuze v této věci, která bude uložena na MěÚ Luže v kanceláři starosty 

k případnému poslechu, ale je to i dáno ze zákona. Pan Ing. Pavel Vodvárka závěrem požádal 

hlasovat o protinávrhu bodu usnesení v této věci. 

 

Protinávrh usnesení: 

Pan Ing. Pavel Vodvárka podal návrh o hlasování o protinávrhu v diskutované věci 

v následujícím znění: 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje dát podnět k soudu pro určení vlastnictví, že město Luže 

není vlastníkem mostku v Radimi u č. p. 5. 

 

Hlasování:      Pro:  7 - MUDr. Pavel Remeš, Tomáš 

              Tesař, Jan Frencl, Ing. Pavel  
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              Vodvárka, Michal Zlesák, Lukáš 

               Hrnčál, Ing. Milan Sýs, Ph.D, 

 

 

      Proti:  7 - Ladislav Peterka, BcA. Aleš Košvanec,  

                    Michal Jelínek, Ing. arch. Tomáš 

              Soukup, Libor Aksler, MBA, Ing.  

              Josef Miláček, Mgr. Ing. arch.  

              Slavomír Peterka.  

 

      Zdržel se: 1 – Radek Zeman 

Usnesení nebylo schváleno.  

 

Poté předsedající přistoupil k hlasování o návrhu druhého bodu usnesení navrženém na 

dnešním zastupitelstvu do program zasedání Zastupitelstva města Luže č. 10 v následujícím 

znění: 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje, aby Město Luže podalo příslušnému orgánu ve věci 

mostku č.p. 5 v Radimi vůči neznámému pachateli oznámení o skutečnostech, které mohou 

nasvědčovat spáchání trestního činu, a ukládá starostovi Města Luže přípravu a podání tohoto 

oznámení příslušnému orgánu do 1. 8. 2024. 

Hlasování:      Pro:  8 - Ladislav Peterka, BcA. Aleš Košvanec,  

                  Michal Jelínek, Ing. arch. Tomáš  

              Soukup, Libor Aksler, MBA, Radek 

              Zeman, Ing. Josef Miláček, Mgr. Ing.  

               arch. Slavomír Peterka 

 

      Proti:  7 - MUDr. Pavel Remeš, Tomáš 

               Tesař, Jan Frencl, Ing. Pavel  

       Vodvárka, Michal Zlesák, Lukáš 

       Hrnčál, Ing. Milan Sýs, Ph.D,  

      Zdržel se: --- 

Usnesení č. 17/10 bylo schváleno.  

 

• Třetím bodem je hlasování o návrhu bodu usnesení o podání žádosti o dotaci v rámci 

výzvy SFDI – BEZPEČNOST DOPRAVY, na akci s názvem „Chodník pro chodce 

Radim – Luže a příprava na VO“ v předpokládané částce max. celkových způsobilých 

výdajů 2 800 000 Kč bez DPH. 

Předsedající sdělil, že se jedná o příspěvek SFDI na výstavbu chodníku, jehož realizace je 

plánovaná v průběhu tohoto roku a navazuje na opravu stávající komunikace městská část 

Radim – Luže. Projektová dokumentace byla vytvořena a schválena již v roce 2022. Dále sdělil, 

že ukončení příjmu žádostí je do 08. 07. 2024, zahájení projektu v 07/2024, alokace bude činit 

1,6 mil. Kč, nejzazší termín ukončení je 30. 11. 2025, výše příspěvku bude činit až 85 %                            

z celkových způsobilých výdajů projektu, tj. 1,77 mil. Kč a výše celkových nákladů bude max. 

2,8 mil. Kč. Předsedající se zeptal, zda má někdo nějaké připomínky. Žádné připomínky nebyly 

vzneseny a došlo k hlasování bodu usnesení v následujícím znění: 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje podání žádosti o dotaci v rámci výzvy SFDI – 

BEZPEČNOST DOPRAVY, na akci s názvem „Chodník pro chodce Radim – Luže a příprava 

na VO“ v předpokládané částce max. celkových způsobilých výdajů 2 800 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

Usnesení č.  18/10 bylo schváleno.  
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Předsedající dal prostor vyjádřit se zastupitelům.  

• O slovo se přihlásil pan Lukáš Hrnčál, který poděkoval za fotbalový oddíl TJ Luže, že 

se podařila realizace závlahového systému na hřišti a dále poděkoval za realizaci 

sociálního zázemí na hradě Košumberku. K tomu se vyjádřil předsedající, který 

poděkoval celému týmu podílející se na samotné realizaci sociálního zázemí hradu 

Košumberk, a to jak paní Mgr. Ludmile Novákové, architektům, tak Pardubickému 

kraji.  

• Dále se pan Lukáš Hrnčál zeptal na stav silnice směr na Hlubokou přes Brdo, zda 

proběhla nějaká oprava či bude? Ke stavu silnic se vyjádřil i pan MUDr. Pavel Remeš-

směr Doly-Předhradí. Častý průjezd nákladních aut v důsledku okolních uzavírek silnic 

a s tím souvisejících objízdných tras. Předsedající se vyjádřil, že proběhla či probíhá 

ohledně oprav silnice vysoutěžení (SÚS) a v tomto roce by se mělo opravovat i přes obec 

Brdo, a dále se bude pokračovat za Brdo směrem Hluboká. Jedná se o silnice v majetku 

Pardubického kraje. Budou i další opravy, např. přes Srbce. Dále proběhne realizace 

silnice od mostu z Radimi ke kruhovému objezdu k firmě Alfa 3. Poté proběhla menší 

diskuze mezi zastupiteli ohledně oprav silnic a zvýšené automobilové nákladní dopravy 

přes Doly, dotaz směřuje na Pardubický kraj ohledně značení. 

• O slovo se ještě přihlásil pan Lukáš Hrnčál, který se zeptal na investice a dotace, co se 

dalšího plánuje? Dotaz směřoval na okolní místní části, jako je např. oprava zdi                       

u hřbitova v Bělé, realizace opravy parkoviště u hřbitova v Bělé, atd. Předsedající se 

vyjádřil, že jednali s Osadním výborem Bělá a jejich předností není oprava zdi, ale spíše 

oprava stání aut u hřbitova. Ohledně zdi u hřbitova v Bělé bylo sděleno, že hřbitov je 

v majetku na půl s obcí Hroubovice, která v současné době nemá v úmyslu přispět 

nějakou částkou na opravy a částka samotná na realizaci nebude nemalá. 

• Dále pan Lukáš Hrnčál připomenul kauzu nevzhledné veřejné prostranství                    

v ul. Jeronýmova - ,,ŽIDOVNA“ a parkování většího počtu aut v této lokalitě a  k jejich 

rychlé jízdě. Dotaz vede k tomu, zda se to už nějak řeší? Bylo sděleno, že budou 

nainstalované kamery, 2 retardéry pro zpomalení jízdy v lokalitě a v blízké době dojde 

k jednání s ředitelem firmy Alfa 3 ohledně parkování aut zaměstnanci firmy v této 

lokalitě (proběhlo zde monitorování, kdy se jedná o cca 10 až 15 aut denně). Úvaha i o 

tom, zda nezpoplatnit či finančně přispět městu Luže za stání těchto auto od firmy Alfa 

3. Další úvaha je o zkvalitnění tohoto místa, a to úpravou samotných parkovacích míst, 

výsadby zeleně či vybudování dětského hřiště.  K tomuto tématu proběhla další diskuze 

mezi zastupiteli, co a jak dál v této lokalitě udělat. 

• O slovo se přihlásil pan Lukáš Hrnčál, který se zeptal na odměny a jejich přerozdělování 

pro pedagogické a nepedagogické pracovníky. Bylo sděleno, že o odměnách rozhoduje 

pan ředitel školy a o odměnách ředitele zřizovatel, tj. město Luže.  

• O slovo se přihlásil pan MUDr. Pavel Remeš, který se zeptal na dům po panu Z. 

,,Koželužna“, co se s touto budovou plánuje? Bylo sděleno, že se jedná o místo 

v památkové zóně a finance budou v příštích letech vynaloženy z dotací a směřovány do 

tohoto objektu, kde se plánují v horní části byty a v přízemí, např. klubovna. Vše je stále 

otevřené.  

• O slovo se přihlásil pan Lukáš Hrnčál, který se zeptal na žádost z Rady města Luže             

č. 38 o udělení odměny pro jednatele Jana Svobodu-Lesy Luže, s.r.o., kdy tato žádost 

měla být podložena kladným hospodářským výsledkem. Bylo sděleno, že hospodářský 

výsledek byl součásti materiálu jako příloha, a to v kladných číslech. 

• O slovo se přihlásil pan Libor Aksler, MBA, který poděkoval vedoucímu Technický 

služeb Města Luže panu Potůčkovi za pečlivé sekání travnatého porostu v Radimi, 

k tomu se připojil i pan Radek Zeman. Předsedající také poděkoval vedoucímu a jeho 

týmu, kteří společně odvádějí kvalitní práci.  
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• O slovo se přihlásil pan Michal Zlesák, který, také pochválil vedení Technických služeb 

Města Luže a zároveň se zeptal, zda město pokračuje s realizací či přemístěním 

Technických služeb do lepších prostor?  Bylo sděleno, že ano. V současné době je hotový 

projekt na vodovodní řád, kdy v blízké době by mělo být i samotné povolení. Poté se 

bude pokračovat v samotné realizaci. Plány umístění jsou, ale řeší se, jak to bude 

celkově vypadat. Finanční částka v současné době není známa. 

 

Poté předsedající sdělil, zda by bylo možné na dnešním zasedání schválit úkoly pro činnost 

kontrolního a finančního výboru. Na základě potřebných kontrol či samotného zájmu od členů 

z jednotlivých výborů. Důvodem je i to, že do datové schránky Města Luže byla doručena 

dnešním dnem rezignace od paní MUDr. Kovářové-členka kontrolního výboru. Následně 

předsedající sdělil úkoly, jak pro kontrolní výbor, tak i úkoly pro finanční výbor ve znění: 

• Kontrola hospodaření Lesy Luže s.r.o. a kontrola plnění usnesení ze ZM, 

• Vyhodnocení výše poplatku za místní poplatek za obecní systém odpadového 

hospodářství na rok 2025 a kontrola vynaložených financí od města pro ZŠ. 

 

Poté se přistoupilo k hlasování o návrhu k jednotlivým bodům ve znění: 

 

Úkoly pro Kontrolní výbor:  

Zastupitelstvo města Luže schvaluje úkoly pro kontrolní výbor k provedení kontroly 

hospodaření Lesy Luže s.r.o. a kontrola plnění usnesení ze ZM. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

Usnesení č. 19/10 bylo schváleno. 
 

Úkoly pro Finanční výbor:  

Zastupitelstvo města Luže schvaluje úkoly pro finanční výbor k provedení vyhodnocení výše 

poplatku za místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství na rok 2025 a kontrola 

vynaložených financí od města pro ZŠ. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

Usnesení č. 20/10 bylo schváleno. 

 

O slovo se přihlásil pan Radek Zeman, který navrhuje třetí bod usnesení, a to ohledně splnění 

těchto úkolů do určitého termínu. Dochází k hlasování o návrhu bodu usnesení ve znění: 

 

Zastupitelstvo města Luže schvaluje, aby odhlasované úkoly pro kontrolní a finanční výbor 

byly provedeny tak, aby byly předloženy nejdéle na prosincovém zasedání Zastupitelstva města 

Luže. 

Hlasování:      Pro:  15 

      Proti:  --- 

      Zdržel se: --- 

Usnesení č. 21/10 bylo schváleno. 

 

 

 

 

Dále dal předsedající prostor i veřejnosti, aby se vyjádřila či sdělila nějaké připomínky: 
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• O slovo se přihlásil pan M. M., který se zeptal na dotaci ohledně kapličky v Srbcích? 

Bylo sděleno, že je schválena a plánuje se její realizace. 

• O slovo se přihlásil pan H., který všem zastupitelům poděkoval, za to, co                                           

v ,,ŽIDOVNĚ“ pro všechny, kdo tam žijí udělali a že to tak pěkně všechno funguje? Dále 

sdělil, že tu byl naposledy už jen z toho, co tu dnes slyšel a bylo řečeno z úst zastupitelů. 

Uvedl, že s tím nesouhlasí. Poté odešel ze zasedání Zastupitelstva města Luže č. 10. 

• O slovo se přihlásil pan V., který se zeptal na zubní péči v Luži. Bylo sděleno, že město 

zadalo cílený elektronický inzerát, aby se to ukazovalo zdravotnickým zařízením či 

subjektům z tohoto oboru. Dále proběhla komunikace se starostou města Žatce, který 

také delší dobu sháněl do svého města zubaře na stálo, a to přes elektronický inzerát, 

na kterém byly uvedeny podmínky, např. dotace 1 000 000,- Kč. Dále bylo sděleno, že 

se nejedná o příspěvek od města, ale musí jít o dotaci schválenou zastupitelstvem + mít 

jasná pravidla a podmínky.  

 

Předsedající poté přistoupil k ukončení zasedání a sdělil, že další konání Zastupitelstva města 

Luže č. 11 bude ve středu dne 11. 9. 2024 od 18:00 hod. v sokolovně. Zastupitelstvo města 

Luže č. 10 bylo skončeno v 20:25 hodin. 

 

 

 

 

……………………………     ………………………………... 

          Ladislav Peterka      BcA. Aleš Košvanec 

  starosta             místostarosta 

 

 

 

 

…………………………………    ………………………………… 

Lukáš Hrnčál           Ing. arch. Tomáš Soukup      

ověřovatel                          ověřovatel  

 

 

   

V Luži dne 26. 6. 2024 


